From: Jon Graham [mailto:jongraham@physiofunction.co.uk]

Sent: Monday, February 18, 2013 3:55 PM

To: alexangel@doctor-roshal.ru

Cc: iviedwall@gmail.com; evfufaeva@doctor-roshal.ru

Subject:

Dear Svetlana, Angelina, Arcisse, Ekaterina,

Thank you so much for the being such wonderful hosts.

It has been a most enjoyable and enlightening visit.

I do think that many Western hospitals have much to learn from yourselves in trauma care.

Also the weekly goal setting. I do not know of any UK hospitals that goal plan weekly during acute rehab.

I hope I can look forward to a long and fruitful professional co-operation and friendship.

My very best wishes Jon

PS please say thanks also to Ilja and Janna (not sure I have spelled that correctly)

Уважаемые Светлана, Ангелина, Арсис, Екатерина!

Очень вам благодарен за такое прекрасное гостеприимство. Это был очень приятный и познавательный визит.

Я действительно думаю, что больницам на Западе есть много чему у вас поучиться в плане лечения травмы. Интересны также и ваши еженедельные цели действия. Я не знаю ни одной больницы в Англии, где ставили бы еженедельные задачи при реабилитации в остром периоде.

Я надеюсь и рассчитываю на длительное и плодотворное сотрудничество и дружбу.

Мои наилучшие пожелания Jon

PS Пожалуйста, передайте мою благодарность Илье и Жанне (не уверен в правильном написании имён).



Physiofunction Ltd, 50 High Street, Long Buckby, Northants. NN6 7RD Registered Office as above Registered in England and Wales No. 4878929

Tel: 0800-043-0327

Fax: 0871-661-3008 Mob: 07798-780364 www.physiofunction.co.uk